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Abstract (en)
[origin: WO9203047A1] Pesticidal formulations are provided which allow incompatible pesticides to be incorporated in the same formulation. The
formulations comprise a two-phase formulation, the first phase of which comprises a first active ingredient, a stabiliser and optionally an emulsifier or
wetting or dispersing agent, and a carrier or solvent for the active ingredient; and a second phase immiscible with the first phase which comprises a
second active ingredient and optionally an emulsifier or wetting or dispersing agent and a carrier or solvent for the second active ingredient. Methods
for making such formulations and their use in controlling pests are provided.

Abstract (fr)
L'invention concerne des formulations pesticides qui permettent d'incorporer des pesticides incompatibles dans la même formulation. Ces
formulations comprennent une formulation à deux phases. La première phase comporte un premier ingrédient actif, un stabilisateur et
facultativement un émulsifiant ou un agent mouillant ou dispersant, et un support ou un solvant pour l'ingrédient actif. La deuxième phase immiscible
avec la première phase, comprend un deuxième ingrédient actif et facultativement un émulsifiant ou un agent mouillant ou dispersant, et un support
ou un solvant pour le deuxième ingrédient actif. L'invention concerne également des procédés de préparation et d'utilisation de ces formulations
pour éliminer les parasites.
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